

**Referat nr : 4**

**Emne: Bestyrelsesmøde**

**Formål med mødet: Almindeligt bestyrelsesmøde**

**Referent: Anders Fuglsang**

**Dato: 8/4 -2019**

**Varighed : 2,5 time**

**Tilstedeværende:**

**Camilla Andersen, Anders Pedersen, Anja Laulund, Brian Andreasen, Anders Fuglsang,  
Magnus Maxin Ahlgren Jensen, Esben Ahldahl  
Jannik Hejslet, Jens Bislev, Mads Skov Pedersen, Daniel Zeifer**

**Baneudvalg : Thorkild Kristensen**

**Fraværende:**

**Henrik Bislev**

**Næste møde : Mandag 29/04- 2019 kl. 19.00 på Ørnedalens Cafeteria**



# Dagsorden til bestyrelsesmøde d.8/4-19

Sted: Ørnedalsbanen, Vandløvsvej 29, 9300 Sæby

Tid: 19.00 – 21.30

## 1. Gennemgang af referat fra sidste møde

**Ingen Bemærkninger**

## 2. Nyt fra formanden

a) Skabe kontakt til Colorline og Stena line, for at få evt. rabat aftaler til NEZ deltagere?

*Anja Laulund tager kontakt til til Color line*

b) Hvem finder officials til NEZ??

*Jannik Hejslet tager løb*

c) Evt. tage kontakt til Sæby Erhvervsforening for samarbejde inden NEZ?

*Anders Pedersen tager kontakt. Sæby Erhvervsforening rettes til Sæby Handelstandsforening*

d) Hoppeborg igen til tre-dags??

*Ja til hoppeborg Anders Pedersen sørger for det*

e) Christian Rissum – Frederikshavn kommune.

*Det blev aftalt at ungdomsgaragen er blevet opsagt. Christian Rissum er underrettet*

f) Storskærm til Ørnedalsbanen

*Anders Fuglsang undersøger Camilla A sender info på kontakt person*

g) Løbsleder til Åbent hus

*Jannik Hejslet tager løb*

h) Banko – spil

*PT ingen til at stå for bankospil undersøges til næste løb*

i) Spørgsmål fra Daniel ang. NEZ

*NEZ løb diskuteret forskellige spørgsmål. Fra Daniel S Camilla Andersen tager notat om dette.*

j) Kandidater til BU-asfaltsektionen

*Til orientering 2 mand trådt ud der skal findes 2 nye*



k) Arrangement onsdag i uge 30?

*Daniel S kontakter Rene Jensen Bike and cars vedr. event til onsdag til næste møde*

l) Hvem kontakt henholdsvis Allan Jensen ang. Folkerace og Brian Sørensen til rallycross løbene??

*Anders Pedersen og Mads Panik*

m) Vægten. Støjmåleren kalibreres?

*Anders Pedersen sørger for at støjmåler kalibreres*

*Dennis Rømer Har Vægten*

### 3. Nyt fra Kasserer

Ungdomsgaragen opsagt 1 april -2019 skal være ude senest den 30/6-19

*Højtaler tjekkes evt. nye kabler og stik Anders F og Daniel S tjekker op*

### 4. Sidste nyt fra ungdomsudvalget

*Daniel S orienterer vedr. Klubbiler og evt. Event*

### 5. Løbsledere til klubmesterskaberne?

*Daniel Svenningsen og Camilla Fuglsang*

### 6. Sidst nyt om banen

*Thorkild Orienterer om banen nyt møde med Fr-Havn kommune den 24/4 -19*

### 7. Besøg af Sæby Golfklub d.8/5-19 til Træning

*Der blev aftalt at Sæby Golfklub kommer på besøg evt. prøve klubbilerne mod betaling af 100 kr. til 1 dags licens Anders F griller pølser*

### 8. Evt.

*Fejebil og Rød bil er blevet solgt jvf aftale med Brian*



9. Gennemgang af referat fra dagens møde

Nåede det ikke

10. Dato for næste møde

29/04 2019 på Cafeteria Ørndalen kl 19.00

